

Title (en)

INNERBOOT FOR SPORTS SHOES.

Title (de)

INNENSCHUH FÜR SPORTSCHUHE.

Title (fr)

CHAUSSON INTERNE POUR CHAUSSURES DE SPORT.

Publication

EP 0617581 A1 19941005 (EN)

Application

EP 93920829 A 19930927

Priority

- EP 9302621 W 19930927
- IT TV920109 A 19921005

Abstract (en)

[origin: WO9407386A1] Innerboot particularly usable for sports shoes such as ski boots, roller skates or ice skates, including a plurality of separate soft elements (3, 4, 8, 9) which are individually molded. The separate soft elements are associable inside the shoe so as to surround the foot and part of the user's leg. A product comparable to a stitch-free innerboot is thus obtained starting from individual elements.

Abstract (fr)

Chausson interne convenant particulièrement pour des chaussures de sport telles que des chaussures de ski, des patins à roulettes ou des patins à glace, qui comporte une pluralité d'éléments séparés mous (3, 4, 8, 9) moulés individuellement. Lesdits éléments mous séparés sont destinés à être associés à l'intérieur de la chaussure de manière à entourer le pied et une partie de la jambe de l'utilisateur. Un produit comparable à un chausson interne exempt de coutures est ainsi obtenu à partir d'éléments individuels.

IPC 1-7

A43B 5/04; A43B 19/00

IPC 8 full level

A43B 5/04 (2006.01); **A43B 19/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A43B 5/0405 (2013.01); **A43B 19/00** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

WO 9407386 A1 19940414; CA 2125183 A1 19940414; EP 0617581 A1 19941005; IT 1257620 B 19960201; IT TV920109 A0 19921005;
IT TV920109 A1 19940405

DOCDB simple family (application)

EP 9302621 W 19930927; CA 2125183 A 19930927; EP 93920829 A 19930927; IT TV920109 A 19921005